
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 22. august 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 851
Vil ministeren oplyse, hvor mange gange de praktiserende læger har søgt om
enkelttilskud efter den seneste revurdering på smerteområdet, hvormed pa-
tienterne kunne beholde det vante lægemiddel, og vil ministeren samtidig op-
lyse, hvor ofte der er givet afslag på ansøgning om enkelttilskud?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Løhde (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Lohde@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Sophie Hæstorp Andersen
formand
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